
Referat - Skolebestyrelsesmøde 
Skolecenter Jetsmark 

 
Onsdag den 5/9 2018 klokken 19:00-21.00 

 

 
 
Deltagere: 
Rikke Olssen (forældrerepræsentant), Kjeld Hedegaard (forældrerepræsentant), 
Lotte D. Mortensen (forældrerepræsentant/specialafd.), Lisbeth Nielsen 
(forældrerepræsentant), Janni Ladefoged Kristiansen (forældrerepræsentant), 
Pernille Schou (forældrerepræsentant), Kristian Kristensen (forældrerepræsentant), 
Heidi Bollerup (medarbejderrepræsentant), Erik Brink  (medarbejderrepræsentant), 
Jakob Voldby (skoleleder, sekretær), Henrik Møller/Lars Bang (afdelingsleder) 
 
Elevrepræsentanter ikke valgt endnu 
 
Fraværende/afbud: Erik Brink, Janni Ladefoged, elevrådsrepræsentanter.  
 
Referent: Lars Bang 
 
1. Velkommen til nye medlemmer 
Ansvarlig: Rikke Olssen, klokken 19.00-19.15 

● Gennemgang af Skolebestyrelsens opgaver 
● E-learning 

 
Referat: udsat til næste møde 
 
2. Konstituering af bestyrelsen 
Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 19.15-19.30 
 
Referat:  
Rikke Olssen er blevet valgt som formand for skolebestyrelsen.  
Kjeld Hedegaard er blevet valgt som næstformand for skolebestyrelsen.  
 
 
3. Godkendelse af mødekalender 
ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 19.30-19.40 

Gennem trivsel, medansvar og professionelle læringsmiljøer vil vi danne de dygtigste 
elever 
 

http://skole-foraeldre.dk/sektion/skolebestyrelsens-v%C3%A6rkt%C3%B8jskasse
https://www.prologio.com/courses/skole-og-foraeldre/skolebestyrelsen


Referat: 
Det aftales at der i stedet for udlagte forslag, afprøves at mødes hver anden måned i 
stedet for hver måned, og i stedet have nogle længere møder. Jakob laver ny 
mødekalender. Det aftales onsdage med tidligere start.  
 
4.Status på samling af faserne  
Ansvarlig: Jakob Voldby klokken 19.40-20.10 
 
Ledelsen orienterer om oplevelserne med processen omkring samling af faserne.  
ledelsen vil tydeliggør resultaterne med de nye klasser og mulighederne for faglig 
sparring. Derudover vil ledelsen beskrive oplevelserne ved de sociale muligheder 
der opstår ved flere elever på en årgang. 
 
Eventuelt nyt fra projekt Ny Skole? 
 
Referat 
Jakob gennemgik processen. Med børneperspektiv har processen været god med 
start før sommerferien. Ledelsen anerkender, at personalet har rendt stærkt og har 
været udfordret. I lyset af der er lavet nye klasser for 350 elever, har der kun været 
meget få elevsager hvor det har været særlig svært at starte for eleven, disse er 
håndteret på ledelsesniveau. Børn og forældre har oplevet juni som meget positiv. 
Efter august oplever personalet også en god stemning og arbejdsro på skolen i 
begge afdelinger.  
 
Der er udfordringer med parkeringsforholdene i Pandrup. Der sket ændringer af 
p-forholdene i Pandrup og der kommer flere parkeringspladser ovre mod 
Blokhusvejens Børnehave. 
 
5. Status på budget 
Ansvarlig: Jakob Voldby klokken 20.10-20.20 

- høringssvar til omstillingskatalog 
 
Referat: 
Bestyrelsen er blevet orienteret om regnskab på skole og SFO. Bestyrelsen glædes 
over at afviklingsplanen holdes.  
 
6. Boden 
Ansvarlig: Jakob Voldby klokken 20.20-20.30 
Ledelsen ønsker en drøftelse af boden og dennes funktion på skolen. 
 
Referat: 
Jakob gennemgår de udfordringer der er omkring boden ift ledelsestid, økonomi og 
sygdom. Der er bred enighed om at boden skal eksistere på skolen ift madkultur og 
et godt supplement til madpakken. Det opleves som en udfordring i Pandrup at 
boden er lukket i 10-pausen.  
 
 

Gennem trivsel, medansvar og professionelle læringsmiljøer vil vi danne de dygtigste 
elever 
 



7. Orientering fra ledelse og medarbejderrepræsentanter 
Ansvarlig: Jakob Voldby og medarbejderrep., klokken 20.30-20.50 

 
Referat: 

● Medarbejderrepræsentant fortæller at flytningen har været hård, men at man 
er blevet taget rigtig godt imod af kolleger og ledelse.  

● 4. årgang er startet trivselsforløb op i Perspekt gennem Rockwoolfonden. 
● 4. - 7. årgang samarbejder med læseforskere om udvikling af en ny 

læseprøve, EVALD hedder projektet.  
● Inklusionsprojekt gennem skoleforvaltningen starter i september i samarbejde 

med UCN. Fokus er øvelse i læringssamtalen både på elevniveau, 
medarbejderniveau og ledelsesniveau. Der vil være forskel i de enkelte 
afdelinger hvordan læringssamtalen struktureres ift elevens udgangspunkt og 
forudsætninger.  

 
 
8. Nyt fra Skole og Forældre 
Ansvarlig: Rikke Olssen, klokken 20.50-20.55 

● DM i Skoleudvikling 
● Ny håndbog til Skolebestyrelser 
● Landsmøde 23/11 

 
Referat:  
Udsættes til næste gang 
 
9. Eventuelt 
Ansvarlig: alle, 
 

● Principper for skolerejser ønskes genoptaget på et kommende møde 
 
 

Gennem trivsel, medansvar og professionelle læringsmiljøer vil vi danne de dygtigste 
elever 
 

http://dmskoleudvikling.dk/artikel/konkurrence-alle-folkeskoler
http://skole-foraeldre.dk/publikation/skolebestyrelsens-h%C3%A5ndbog

